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RWP.0002.17.2017      Susiec, 2017-05-09 

      

PROTOKÓŁ Nr XVII/2017 

z sesji Rady Gminy Susiec z dnia 9 maja 2017 roku 

 

Siedemnasta sesja siódmej kadencji Rady Gminy Susiec odbyła się w dniu 9 maja 2017 roku. 

Została zwołana w trybie art. 21 ust. 1 Statutu Gminy Susiec. Rozpoczęła się o godzinie 9,00  

i trwała do godziny 9.30.    

 Obradom przewodniczył: Pan Leszek Ważny –  Przewodniczący Rady Gminy Susiec.  

Przebieg obrad protokółował: Piotr Słotwiński – Inspektor ds. Obsługi  Organów Rady Gminy. 

 
W obradach sesji udział wzięli: 

 

Radni: 
1. Bartoszek Urszula              8. Lipian Krzysztof 
2. Bosiak Jerzy         9. Łasocha Krzysztof 
3. Ćmiel Wiesław      10. Mazurek Wacław 
4. Hałasa Piotr        11. Skiba Bogusław 
5. Kawka Roman                   12. Sobolewska Kamila 
6. Kijko Kazimierz      13. Świst Dariusz 
7. Kowalik Leszek              14. Ważny Stanisław 
        15. Witkowski Tadeusz  
     

Osoby spoza Rady Gminy biorące udział w sesji: 
 

1. Naklicki Zbigniew     - Wójt Gminy 
2. Suski Tadeusz    - Sekretarz Gminy 
3. Malec Magdalena    -  Skarbnik Gminy 
 

(lista obecności radnych i sołtysów  stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie obrad. 

 

 Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Gminy Susiec Pan Leszek Ważny, 

powitał radnych, Wójta, Sekretarza i Skarbnika Gminy. 

 

Ad. pkt . 2. Stwierdzenie quorum. 

 

 Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy Pan Leszek Ważny  

stwierdził, że na stan 15-tu radnych w sesji uczestniczy 15-tu, co upoważnia Radę Gminy do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. pkt. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Leszek Ważny poinformował, że radni na dzisiejszą sesję 

otrzymali materiały oraz zaproszenia z ustalonym przez Wójt Gminy porządkiem obrad. Zapytał 

czy są uwagi lub wnioski w stosunku do proponowanego porządku obrad. 

W związku z tym, że wniosków ani uwag nikt nie zgłosił porządek obrad został przyjęty w 

sposób jednomyślny tj.: 15-ma głosami „za” i przedstawia się następująco:    

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwał w następujących sprawach 

a)  utworzenia Przedszkola Samorządowego w Suścu oraz włączenia go do Zespołu 
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Szkół Publicznych w Suścu,   

b)  zmiany uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych  

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

c)  ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych za udział w 

działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż 

Pożarną lub Gminę Susiec 

5. Zakończenie obrad 

 

Ad. pkt. 4. Podjecie uchwał w następujących sprawach  

 

a) utworzenia Przedszkola Samorządowego w Suścu oraz włączenia go do Zespołu 

      Szkół Publicznych w Suścu,   

 

Wójt Gminy pan Zbigniew Naklicki poinformował, że  remont budynku  przedszkola w Suścu 

został rozpoczęty. Jest dwa warianty uruchomienia tego przedszkola w pełnym wymiarze czasu 

pracy. Jeden wariant, to utworzenie przedszkola i pozostawienie go jako jednostkę samodzielną, 

a drugi wariant to utworzenie przedszkola i włączenie go do Zespołu Szkół Publicznych w 

Suścu. Przygotowaliśmy wariant drugi, ponieważ jest bardziej oszczędny. Będzie jeden dyrektor 

i wspólne wyżywienie. Dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Suścu zbiera deklaracje od 

rodziców, którzy chcieliby aby ich dzieci uczęszczały do tego przedszkola. Odmówiłem 15-tu 

osobom finansowania pobytu ich dzieci w przedszkolach na terenie innych jednostek 

administracyjnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Leszek Ważny poddał pod głosowanie jawne podjęcie 

uchwały w sprawie utworzenia Przedszkola Samorządowego w Suścu oraz włączenia go do 

Zespołu Szkół Publicznych w Suścu.  

Uchwała XVII/163/2017 została podjęta w sposób jednomyślny tj.: 15-ma  głosami „za”  

i stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.   

         

b) zmieniany uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych  

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 
 

Wójt Gminy Pan Zbigniew Naklicki poinformował, że nowa sieć szkół zostanie powiększona o 

nowo utworzone przedszkole w Suścu. 

W związku z tym, że dyskusji na temat podejmowanej uchwały nie było Przewodniczący Rady 

Gminy Pan Leszek Ważny poddał pod głosowanie jawne podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego. 

Uchwała XVII/164/2017 została podjęta w sposób jednomyślny tj.: 15-ma głosami „za”  

i stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.   

 

c) ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych za 

udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez 

Państwową Straż Pożarną lub Gminę Susiec. 

 

Wójt Gminy Pan Zbigniew Naklicki poinformował, że w naszej gminie stawki za udział w 

akcjach gaśniczych i szkoleniach nie były regulowane od 2011 roku. Obecnie są niższe niż 

ustalone w przepisach prawnych. Strażacy poświęcają swój czas niosąc pomoc poszkodowanym. 

Zabezpieczają imprezy kulturalne oraz patriotyczno – religijne. Są to zazwyczaj dni świąteczne. 

Poza tym niejednokrotnie strażacy przekazują te pieniądze na rozwój swoich jednostek. 

Radny Pan Kowalik Leszek wystąpił z wnioskiem o zakup samochodu strażackiego dla OSP 

Ciotusza Stara. Stwierdził, że niektóre straże mają po dwa i więcej samochodów, a w Ciotuszy 

Starej nie mają żadnego.  

Wójt Gminy Pan Zbigniew Naklicki poinformował, że więcej niż jeden samochód mają 

jednostki włączone do Krajowego Systemu Ratowniczo - Gaśniczego. Tabor samochodów 
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strażackich jest bardzo duży, a tym samym i koszt ich utrzymania. Strażacy z Ciotuszy Starej  

mogą jechać ze strażakami z Ciotuszy Nowej. Sprzęt można załadować na przyczepkę 

samochodową.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Leszek Ważny poddał pod głosowanie jawne podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 

pożarnych za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez 

Państwową Straż Pożarną lub Gminę Susiec. 

Uchwała XVII/165/2017 została podjęta w sposób jednomyślny tj.: 15-ma głosami „za”  

i stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Wójt Gminy pan Zbigniew Naklicki poinformował, że przez Miejscowości Łuszczacz, Ciotusza 

Stara i Nowa oraz Majdan Sopocki Drugi przeszła huraganowa nawałnica z opadami gradu. 

Zniszczone zostały drogi. Na ich naprawę uruchomiliśmy rezerwę budżetową w wysokości  

90 tys. zł. O zwrot poniesionych kosztów będziemy starać się przez Urząd Wojewódzki. . W 

pierwszej kolejności będziemy remontować drogi w Łuszczaczu, Ciotuszy Starej i Nowej. 

Trudno powiedzieć czy środków tych wystarczy . Prawdopodobnie będzie za mało. Teren w 

naszej gminie jest zróżnicowany. Są miejsca, które są systematycznie zalewane i zamulane.  

Instalacja solarów będzie bardziej kosztowna niż było to wcześniej wyliczone, ponieważ podatek 

VAT z 8% został podniesiony do 23%. Sprawę w sądzie o pozyskanie środków zewnętrznych na 

instalację solarów przegraliśmy, ale jest jeszcze szansa, ponieważ wniosek ten będzie ponownie 

rozpatrywany. Droga Łuszczacz – Róża prawdopodobnie zostanie zakwalifikowana do realizacji. 

Rolnicy mogą składać wnioski o odszkodowania z tytułu gradobicia. 

V-ce Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kamila Sobolewska zapytała o modernizację GOSiR  

w Suścu. 

Wójt Gminy Pan Zbigniew Naklicki poinformował, że odbył się przetarg na wykonanie tych 

prac. Z zaplanowanej kwoty 4 mln. zł. Inwestycja będzie realizowana za 3 mln. zł.  

Radny Pan Bosiak Jerzy zapytał, czy będzie modernizowana droga z Oseredka do Majdanu 

Sopockiego. 

Wójt Gminy Pan Zbigniew Naklicki poinformował, że rozpatrzenie projektu odbędzie się w dniu 

25 maja bieżącego roku. 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o remont dróg do Kol. Łosiniec i Podlesiny.       

 

Ad. pkt. 6.  Zakończenie obrad. 

 

Z uwagi na omówienie wszystkich tematów zawartych w porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy Pan Leszek Ważny zakończył siedemnastą  sesję siódmej kadencji Rady Gminy Susiec. 

              

       

 

 

   Protokółował:                     Przewodniczył: 

      


